
Referat	for	bestyrelsesmøde	den	24.	oktober	2017	

	

Tilstede	var:	Peter,	Merete,	Mette,	Bjørn,	Poul	og	Rolf	(referent).	

Fraværende:	Susan,	Thomas	

Dagsorden:	

1. Indlæg	fra	ældre	roerne	
2. Opsamling	af	gave	fra	vennerne	
3. Orientering	ved	Susan	situation.	
4. Planlægning	af	kasserer	job	frem	til	generalforsamling.	
5. Hvem	skal	have	ret	til	klub	konto.	
6. Tilbud	på	gulv.	
7. Plan	for	medlemsmøde	den	31.	okt.	19.00	
8. Stander	strygning	den	11.	nov.	8.30	frokost	12-12.30	stander	strygning.	
9. Privat	både.	
10. Klub	kaproning	

	

1. Orientering	fra	Ældreroerne	

Der	har	i	dag	været	medlemsmøde	blandt	ældreroerne.	Der	er	fremsat	ønske	om	at	reducere	
antallet	af	ældreroere	fra	i	dag	75	ældreroere	til	70	roere	fremover.	Der	er	pt	65	aktive	ældreroere	
og	11	på	passive.		Der	er	16	på	venteliste	heraf	9	der	kan	starte	umiddelbart.	

Der	pladsproblemer	med	de	høje	antal	roere	der	møder	samtidig	såvel	sommer	som	vinter.	

Bestyrelsen	accepterede	Ældreroernes	forslag	om	at	reducere	fra	75	til	70	aktive	medlemmer.	

Det	foreslås	at	nogle	af	de	der	er	på	venteliste	kan	starte	i	hovedklubben	og	deltage	i	klubbens	
roskole.	Dette	er	alle	naturligvis	velkomne	til.	

2. Opsamling	af	gave	fra	vennerne	

Fra	Vennerne	har	vi	modtaget	tilskud	til:	nye	håndtørrere;	2	nye	ovne	til	køkken;	ny	
opvaskemaskine;	tre	nye	skabe	til	rengøringsting	både	til	klubben	og	vennernes	ting.	

Beslutning	om	nye	hynder	til	nuværende	møbler	eller	alternativt	nye	møbler.	Bestyrelsen	
besluttede,	at	der	skal	anskaffes	nye	hynder	til	eksisterende	møbler.		

3. Orientering	ved	Susans	situation		

Susan	Sparre	er	kommet	til	skade	ved	en	ride	ulykke	og	har	brækket	nakken	og	ligger	pt	på	
intensiv	på	Rigshospitalet.	Bestyrelsen	betragter	Susan	som	sygemeldt	indtil	videre.	

	



4. Planlægning	af	kassererjob	frem	til	generalforsamlingen	

I	betragtning	af	Susans	situation	har	Bjørn	med	støtte	fra	Johnny	Skafte	sagt	ja	til	at	overtage	
kassereropgaven	frem	til	generalforsamlingen.	

5. Adgang	til	klubkonto	

Bjørn	og	Peter	vil	fremover	have	adgang	til	klubkonto	

	

6. Tilbud	på	gulv	
Der	er	bedt	om	tre	tilbud	og	pt	modtaget	to	tilbud.	Vi	afventer	et	sidste	tilbud.	Peter	følger	op.	
Bestyrelsen	er	positiv	og	den	endelige	beslutning	kan	godt	tages	på	mail.	
	
	

7. Plan	for	medlemsmøde	den	31.	okt.	19.00	

Oplæg	fra	Peter	baseret	på	DFfR’s	oplæg	ved	Anna	Karina	der	fokuserer	på	medlemsfastholdelse	
og	medlemsengagement.	Dette	som	grundlag	for	en	debat	blandt	medlemmerne.	

8. Arbejdsdag	og	standerstrygning	den	11.	nov.	Kl	8.30	frokost	12.30	

Peter	byder	velkommen.	Merete	sørger	for	indkøb;	Køkkenudvalget	sørger	for	frokost.	Der	er	
standerstrygning	efter	frokosten.	

	

9. Private	både	

Spørgsmålet	om	hvordan	der	er	plads	til	private	udskydes	til	efter	generalforsamling.	

	

10. Klub	kaproning	

Der	er	klubkaproning	på	lørdag	d.	28	oktober	kl.	09.59.	Alle	er	velkomne	og	der	vil	blive	trukket	lod	
om	bådene	og	holdene	–	så	alle	kan	være	med.	Der	vil	efterfølgende	være	fælles	frokost	hvor	alle	
deltagere	bedes	medbringe	en	ret	til	fælles	frokostbord.	

	

11. Evt.	
- Der	henstilles	endnu	engang	til	at	medlemmerne	rydder	op	og	gør	rent	efter	sig	selv.		

o Opvask	skal	tages	og	ikke	stilles	til	”andre”.		
o Hvis	duge	anvendes	bedes	man	tage	dem	med	hjem	og	vaske	dem.	
o Tør	bordene	af	efter	spisning.	

- Nye	både.	Merete	har	indhentet	tilbud	på	2X	(ca	75.000);	1X	(ca.	35.000);	5	sæt	årer	
(20.000);	1	ergometer	(10.000)	i	alt	ca.	140.000.	Peter	laver	budget	og	fremsender	til	
Vennerne	til	accept.	



- Motionsroerne	ønsker	at	lave	ergometer	roning	fast	mandag	og	torsdag	begge	dage	kl.	
18.00.	

- Badestige	til	anvendelse	til	vinterbadning	såfremt	broerne	ligger	ude.	Peter	indhenter	
tilbud.	

- Gustav	S	holder	pause	som	ungdomstræner	i	perioden	december	til	og	med	april.	Derfor	
mangler	vi	en	ungdomstræner.	Rolf	skriver	ud.	
	

12. Næste	møde	

Tirsdag	d.	14.11.2017	kl.	19.00	

	

	


